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Protokoll  
Fra møte nr. 01/20-23 i Arbeidsutvalget, avholdt som teams møte, mandag 8. juni 2020 fra 
klokken 15:00 til klokken 15:30. 
 
Tilstede:   
Regionstyret (RS) 
 
 
 

Leder 
Nestleder 
Medlem 
 

Marianne Rasch Johnsen 
Kim Eide 
Anders Utbjo  
 

   
Administrasjonen 
 
 
 

Daglig leder 
 

Erik Andersen 
 

 
Sak oversikt: 
 
 01 Kommende Regionstyremøte 
 02 Kommende fakturering  
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01 Saker til Regionstyremøte  
 
Regionstyremøte 02-20-23 arrangeres som temas møte søndag. 14. juni 2020 fra klokken 
20:00 til klokken 21:30. 
            
     AU-vedtak i sak nr. 01 
Følgende saker settes på sakskartet til kommende Regionstyremøte: 
 
Vedtaksaker: 
 
- Godkjenne protokoller      Marianne R. Johnsen 
 
- Organisasjonsnormer      Erik Andersen 
- Åpenhetsdokumentet      Erik Andersen 
 
- Møteplan Høst 2020 og Vår 2021     Marianne R. Johnsen 
- Oppnevne representanter til Idrettskretstingene   Marianne R. Johnsen 
 
- Godkjenne endringer seriereglementet    Erik Andersen 
 
Diskusjonssaker: 
 
 
- Høring Retningslinjer/veileder styrearbeid    Marianne R. Johnsen 
- EURO 2020 og styrets deltakelse     Erik Andersen 
 
 
Orienteringssaker: 
 
- Faste saker når tallene foreligger     Erik Andersen 
  Herunder Regnskap 
  Medlemstall 
  Lisenstall 
 
- Status administrasjonen      Erik Andersen 
 
- Ny utstyrsleverandør      Erik Andersen 
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02 Kommende fakturering  
 
I forbidelse med fakturering skal det også faktureres for nye og trukne lag som har meldt seg 
på/av i perioden 20. november 2019 til og med 11. mars 2020.  
 
Som kjent ble sesongen brått avsluttet etter at samfunnet ble «stengt ned» og alle seriene 
avsluttet fra og med 12. mars 2020.  
 
Det er tidligere bestemt at klubbene ikke skal få refundert deler av påmeldingsavgiften og 
følgende standardskriv ble utarbeidet for benyttelse i alle Regioner:  
 
«Det vises til mottatt henvendelse med spørsmål om refusjon av påmeldingsavgift for de 
resterende kampene som ikke ble spilt som følge av koronaviruset.  
  
Det er en vanskelig og krevende situasjon for alle deler av samfunnet vårt om dagen, og vi 
har full forståelse for at spørsmålet om refusjon stilles. Temaet er nøye diskutert, og på 
bakgrunn av at sesongen er nærmere ferdigspilt og lagene har hatt et tilfredsstillende 
kamptilbud, er det vedtatt at det ikke vil bli gjort refusjoner av påmeldingsavgift. 
  
 Vi håper på forståelse for dette og håper at den samfunnsdugnaden som nå gjennomføres 
med stor deltakelse innenfor idretten vil bidra til å redusere antall smittetilfeller, som igjen vil 
medføre at vi raskere er tilbake i aktivitet.» 
 
Når vi nå skal fakturere ser vi at det kan virke urimelig hvis vi skal fakturere dette fullt, så 
lenge vi ikke avsluttet sesongen på vanlig måte. 
 
Hva mener arbeidsutvalget om saken? 
 
            
     AU-vedtak i sak nr. 02 
Det ble besluttet følgende fordeling i forbindelse med kommende fakturering: 
 
Arbeidsutvalget støtter innspillene i forbindelse med kommende fakturering, som betyr at vi 
ikke fakturerer klubber for lag som har meldt seg på, eller klubber som har trukket laget i 
perioden. 
 
Videre ber også Arbeidsutvalget administrasjonen om å se på om det samme er mulig 
innenfor omberamminger. 
 
Hvis dette skulle vært fakturert fullt ut, beløper det seg til ca kr 200 000,- 

 
 
_____________________________   __________________________ 
Marianne Rasch Johnsen  (Leder)   Kim Eide (Nestleder) 
 
 
___________________________   _____________________________ 
Medlem      Medlem 
 
Regionstyrets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen når minimum 2 av de 4 
overstående har signert protokollen 


